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1. Fastställande av föredragningslistan  
Föredragningslistan fastställdes. 
 
2. Utseende av sekreterare 
Som sekreterare för mötet utsågs Jan. 
 
3. Utseende av protokollförare 
Daniel och Gert utsågs att justera protokollet. 
 
4. Meddelanden 
Inget fanns att meddelas. 
 
5. Sektionens ekonomi 
För närvarande har sektionen ingen egen kassa. Därför bestämdes att tills vidare turas 
styrelsens olika hemmauniversitet om att betala för kostnader som lokalhyra och 
förfriskningar i samband med de sektionsmöten som hålls för sektionens medlemmar och 
andra intresserade. Årets kostnader för mötet på KTH betalas av Umeå Universitet. 
Eftersom Plasmasektionens medlemmar betalar årsavgift till ”moderförbundet” Svenska 
Fysikersamfundet, skall vi undersöka möjligheten att erhålla vissa medel därifrån. 
 
6. Utseende av kassör 
I dagsläget behövs ingen kassör, varför ingen heller utsågs. 
 
7. Förslag på sektionsaktiviteter 
Ett antal olika aktiviteter inom sektionen diskuterades utifrån de förslag som framkommit 
under det tidigare hållna allmänna plasmamötet. 
Sektionsmöten bör samordnas med Fysikersamfundets möten och vara årliga. Styrelsen ser en 
fördel i att uppmuntra till att lägga mötena på platser med hög ”turistfaktor”. 
Hemsidan kan utökas innehållsmässigt. Medlemmarnas önskemål varierar relativt mycket. 
Styrelsen beslöt att det kan vara rimligt att begränsa informationen så att den hela tiden kan 
hållas aktuell. Möjligheten att låta en doktorand använda del av institutionstjänstgöring som 
webbredaktör togs upp. Jan diskuterar inledningsvis detta på hemmaplan. Styrelsen vill gärna 
se att presentationer från möten läggs upp på hemsidan, eventuellt kodade för sektionens 
medlemmar. Vidare är det önskvärt att samordna doktorandkurser inom plasmafysik – detta 
kan realiseras genom att startdatum och info om de olika universitetens kurser löpande läggs 
in. Här skall det också framgå hur externa doktorander kan delta. Sektionens medlemmar 
notifieras varje gång väsentliga nyheter kommer till hemsidan.   
Sektionens synlighet diskuterades också. Fysikersamfundets tidning Fysikaktuellt har 
begränsad distribution och EPS tidskrift har redan en hyfsad täckning av åtminstone 
fusionsområdet. Den bistra forskningsmedelssituationen föranleder bevakning av 
sammansättningen i Vetenskapsrådets beredningsgrupper. Vi bör som ”branschorganisation” 
begära att minst en plasmafysiker ingår i ”Beredningsgrupp NT-MN, Subatomär fysik, 
astrofysik, rymdfysik och fusion”. Det är däremot oklart till vilken beredningsgrupp övrig 
verksamhet inom plasmafysik räknas – bör alltså kollas upp.        
 
8. Övriga frågor 
Inga övriga frågor behandlades. 
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